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Protokollsanteckning ärende 8 & 9 Remissyttrandet till Skolinspektionen  
 
Att enskilda aktörer finns inom välfärden ser vi inte som ett problem, det kan 
vara ett bra tillskott för utvecklingen. Problemet ligger i att man tar ut vinst från 
verksamheten. Pengar som är avsedda till ett ändamål inom välfärden landar 
istället i privata fickor. Att man använder sig av bestämmelserna för särskild 
vinstbegränsning i Aktiebolagslagen ser vi som en förutsättning för att 
godkänna privata aktörer inom Huddinges välfärd. 
 
I dag och under några år fram över står Huddinge inför vikande elevkullar och 
färre elever i skolan än vad som tidigare planerats för. Detta gör att planeringen 
för skolornas organisation, lokalbehov, bemanning och ekonomi blir svår och 
osäker. Segregationen och ojämlikheten mellan olika områden i Huddinge är 
idag ett stort problem och tendensen är tilltagande. Ett flertal privata aktörer 
inom skolan finns redan etablerade inom kommunen. De fristående 
skolaktörerna har oftast en affärsplan som bygger på att locka till sig 
studiemotiverade elever. Detta medför att de elevgrupper som blir kvar sin 
skola i närområden går i ”frånvalsskolor”, med sämre kvalitet som konsekvens. 
Att i detta läge välkomna ytterligare aktörer menar Vänsterpartiet kommer att 
förvärra situationen. 
 
Risken med ytterligare friskoleetablering är färre elever i de kommunala 
skolorna med kvarstående kostnaderna och därmed sämre ekonomi.  Vid ett 
underskott i de kommunala skolorna  kan kommunen tvingas att kompensera 
de privata aktörerna för höjda kostnader som de själva bidragit till att orsaka. 
Här uppstår ytterliga kostnad för kommunen och mer vinst för de privata 
aktörerna. 
 
Sommarens lästips för nämndens ledamöter är ”De expansiva” av Marcus 
Larsson och ”De gränslösa: En bok om politikers skolaffärer”” av Marcus 
Larsson och Åsa Plesner. 
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